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betreft: Planten van lindes langs de Hancateweg West 

Geacht College, geachte leden van de Raad, 

Onze IVN afdeling bestaat uit meerdere werkgroepen met zeer actieve leden die beschikken over 
jarenlange ervaring en heel veel kennis met betrekking tot flora en fauna. Op diverse plekken in de 
gemeente Hellendoorn worden met name planten en paddenstoelen al heel lang, regelmatig 
gei'nventariseerd en op naam gebracht. 

De gemeente Hellendoorn lijkt van plan te zijn om lindes te planten langs het kanaal in Hancate, 
om precies te zijn: aan de kanaalbermen langs het Overijssels Kanaal. 
Deze bermen maakten vroeger deel uit van de het gebied dat zich uitstrekte vanaf de Lemelerberg 
tot aan de Eelerberg. Dat was toen een open en kaal, nat heide gebied waarin veel zeldzame planten 
groeiden. 

Op dit moment is deze kanaalberm nog slechts een van de weinige plekken in de gemeente 
Hellendoorn waar wettelijk beschermde planten als Steenanjer en Grasklokje nog van nature 
voorkomen. Ook groeien daar een aantal planten die elders in de gemeente niet meer van nature 
voorkomen zoals o.a. Geel walstro, Grote wilde tijm en Sierlijke vetmuur. 
Deze schrale bermen zijn ook van buitengewoon belang voor onze paddenstoelenflora zoals 
wasplaten. Daamaast groeien in de rietkraag van het kanaal de wettelijk beschermde Zwanenbloem 
en bijzondere planten als Blauw glidkruid en Moeraswederik. 

Al op 7 februari 1989 heeft het toenmalige IVN-bestuur de gemeente Hellendoorn geattendeerd op 
het belang van deze bermen. Een kopie van die brief uit 1989 heb ik hierbij gevoegd. 

Leden van zowel onze plantenwerkgroep als van onze paddenstoelenwerkgroep trekken nu 
wederom aan de bel en ook het huidige IVN bestuur doet opnieuw een dringend beroep op het 
gemeentebestuur om, NU HET NOG KAN, de beheersmaatregelen aan te passen aan de daar 
aanwezige natuurwaarden en af te zien van de aanplant van lindebomen in of nabij deze kanaalbermen. 

Een passend antwoord zien wij met belangstelling tegemoet. 

Hoogachtend, 
nainens het bestuur van IVN Hellendoorn-Nijverdal 

..\5fUUx^ 
Carin Brinker 
secretaris en wrnd vrz 

Bijlage: brief van 1989 
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Het IVN draagt bij aan een duurzame samenleving door mensen te betrekken bij natuur, milieu en landschap. 
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Keizersweg 18, 7441 BB N i j v e r d a l . T e l . 1 2 2 0 0 . 

7 f e b r u a r i 1989. 

Schaven zandweg t u s s e n Hancate en P .T .T .camping . 

Gemeentehuia, a fd .Openbare Verken. 
t , a . v . H r . J . F . N i e w e n h u i j s e ( a fd .Onderhoud) , 
W.Alexande r s t r aa t 7, 
7442 MA NIJVERDAL. 

Geachte hear Nieuwenhui jse , 

Zoa l s Ik U hedenmorgen t e l e f o n i a c h mededeelde h e e f t onze hear 
J o h . A l f a r l n k r e c a n t o n t d e k t da t voornoesde zandweg was geschaa fd . 

Z i jn s c h r i f t e l i j k e r e a c t i e vo lg t o n d e r s t a a n d : 

"Zandwegen zijn scholars geworden in da garaeente Hellendoorn en die met bloem-
"ri jke barmen zijn nog schaarser. Toch bestond er zo'n zandweg tussen Hancate 
"en de P.T.T.camping aan het kanaal.De berm was schraal zodat er nauwelijka 
"noodzaak was tot maaienjde zandweg zelf was tamelijk breed. In de berm kwa-
"raen een aantal beschermde planten voor en een aantal die binnen de gemeente 
"nergens anders meer voorkomen, n . l . echt walstro, gewone rolklaver, gras-
"klokje, grote wllde tijra, hazepootje, scherpe f l jns t raa l , nteenanjer, s t i jve 
"ogentroost. 
"In combinatie met de berm van het kanaal zelf was di t de bloerarijkste die we 
"kenden binnen de gemeente Hellendoorn. 
"In hat verleden hebben we de heer Rodijk al,«cns at tent gemaakt op daze berm, 
"Ook hebben we de Raad eens gevraagd de weg af te sluiten voor gemotoriaeerd 
"verkeer, met uitzonderlng van landbouwverkaer. 
"Nu i s dat lneens weg De weg i s twee maal zo breed geworden door het wegscha-
"ven van de bermen.De berm aan de kanaalzijde lag gelsoleerd, onderhoud er -
"aan was nauwelljks nodig. 
"Als vereniglng hebben we a l t i j d geprobeerd op het belang van deze berm te 
"wijzen.Landelijk staan de bloemrijke bermen al jaren in het nietiws (zie daar-
"voor het boek wDe Bonte Berm" van Dr.P.zonderwijk). 
"Zoals de berm er nu u i tz ie t moeten we maar afwachten wat er terugkomtf. 

"Wij willen dan ook drlngend protesteren tegen dergelijke raaairregelen omdat 
"gewoonweg wordt voorbij gegaan aan a l le natuurwaarden* 

WIJ pghttimnmadwoada game een grondige i n v e n t a r i s a t i e van onze 
bermen. Daarna zou v a s t g e s t e l d kunnen worden hoe h e t beheer ervan 
h e t b e s t e ge rege ld kan worden,Op deze wijze kan een b e l e i d worden 
gevoerd waar i ede reen wat aan hee f t en waar j e t e v e n s n a t u u r v r i e n -
d e l i j k bez lg b e n t . In d a t kader p a s t ook het p e r i o d i e k maaien en 
a fvoeren van he t maa i se l a l s b e h e e r s m a a t r e g e l . 
Als I . V . N . a f d e l i n g w i l l e n we b e s t d a a r b i j helpen voorzover he t 
i n ons vermogen l i g t . 

Een passend antwoord z i e n wij met b e l a n g s t e l l i n g t egemoet , 

Hoogachtend, 
Naraens he t I . V . N . b e s t u u r . 

G . S . Z a n d r o o r t , s e c r , 


